

证书编号: 288SCC20S-JSGL000847R1S

兹证明

## 江苏格兰环境科技有限公司

统一社会信用代码: 91321282MA1MP3AP1A

## 职业健康安全管理体系符合标准

GB/T 45001-2020 IDT ISO 45001:2018

## 认证范围

化工废液、废气处理设备(加热炉、空冷器、资质许可范围内的压力容器和锅炉及配件)的制造和销售及其所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

IAF Code:18, 17

注册地址:靖江市经济开发区新桥园区建新路 1 号

审核地址: 江苏省泰州市靖江市经济开发区新桥园区建新路 1 号(办公/生产地址)

初次获证日期: 2020 年 11 月 13 日本次获证日期: 2023 年 10 月 16 日证书有效期至: 2026 年 11 月 12 日









获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格,每 12 个月内一次监督审核保持,此证书方继续有效,本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站Http://www.cnca.gov.cn上查询,也可通过扫描二维码查询。

上海中莘认证有限公司

MSCB-275

地址:上海市闵行区都会路1835、1815号18幢705室 电话: 021-54722862 54722820; 网址: www.sh-scc.com



Certification No: 288SCC20S-JSGL000847R1S

This is to certify that

## Jiangsu Gelan Environmental Technology Co.,Ltd

Organization Code: 91321282MA1MP3AP1A

Occupational Health & Safety Management Systems is

Conform to Following Standard

GB/T 45001-2020 IDT ISO 45001:2018

Occupational Health & Safety Management System is vaild for the

Manufacture and sale of chemical waste liquid and waste gas treatment equipment
(heating furnace, air cooler, pressure vessel and boiler and accessories within the scope of qualification license) and related Occupational health and safety management activities of involved sites

IAF Code:18, 17

Registered address: No. 1, Jianxin Road, Xinqiao Park, Jingjiang Economic Development Zone

Audit address: No. 1, Jianxin Road, Xinqiao Park, Jingjiang Economic Development Zone, Taizhou City,

Jiangsu Province (Office/production address)

Initial issued date: Nov. 13 2020 Certificate renewal date: Oct. 16 2023 Date of Expiry: Nov. 12 2026











The certificated organization must be subject to regular supervision and verification and pass the examination. Once every 12 months, the supervision and verification shall be maintained, and the certificate shall remain valid. The information of this certificate can be checked on the CNCA website Http://www.cn-ca.gov.cn, or it can be inquired by scanning the Qr code.

Shanghai Center Certification Co., Ltd.

MSCB-275